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Hellenic Republic
Ministry of Migration & Asylum

Official announcement of the Greek Government

Your temporary accommodation centre is ready. Kindly proceed immediately
to your arrival to the field. Your residence in that field is mandatory
for securing decent conditions of living, for reasons of public and
personal health, and for the restart of the asylum procedure, as well

In the field you will be totally safe. Accommodation, alimentation
water, electricity, and items of personal hygiene are provided. Priority
is to be given to families and vulnerable groups.

Asylum procedures have normally been commenced anew in the field. We
have prepared this field in order for you to await under safety and to
depart from Lesvos as soon as possible, complying with the legal
procedures. Only in case you arrive to the field, the procedures for
departing from Lesvos will be completed.

Attention! Do not listen to fake news but only the official
announcements made by the Ministry of Migration and Asylum.

FRENCH
Annonce officielle du gouvernement Grec

Votre camp d’hébergement temporaire est prét. Veuillez venir
immédiatement au camp . Votre séjour dans ce camp est nécessaire pour
garantir des conditions de vie décentes, pour des raisons de santé
publique et personelle, ainsi que pour relancer la procedure d’asile.
Dans le camp , vous serez complétement en sécurité. Le logement, la
nourriture, l'eau, l'électricité et les articles d’hygiene personnelle
sont fournis. La priorité est donnée aux familles et aux groupes
vulnérables.

Les procedures d’asile ont repris normalement dans le camp .Nous avons
prepare ce camp pour que vous puissiez attendre en toute sécurité et
quitter Lesvos le plus rapidement possible, en respectant les procedures
légales. Ce n’'est que si vous venez au camp que les procedures pour
quitter Lesvos seront terminées.

Attention ! N’ ecoutez pas les fausses nouvelles , écoutez juste les
annonces officielles du ministére de 1’Immigration et de 1’Asile.
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